

#### 适用范围

适用于30000.SC.G.T以上船舶在苏伊士运河及狭窄航道、夜航、和对水面障碍物等进行搜

# 索照明用。

### 产品特点

- 1. 灯体全部采用优质铝合金制作,重量轻优质钢化玻璃灯罩;
- 2. 双灯泡结构设计,内装转换开关,可在未断电的情况下进行灯泡间的切换;
- 3. 两个半球形反光镜,可在±5°的水平范围内张合来调节反光效果;
- 4. 灯筒下面设有安全排气阀,可保证灯筒内外气压平衡;
- 5. 灯具可仰俯±30°, 水平±180°调节;
- 6. 平行的光束,射程远。

## 采用标准

符合《钢质海船入级规范》要求

符合《苏伊士运河航行规则》要求。

### The scope of application

Applied to illuminations of ships over 3000.SC.G.T. pass through the suez canal and the narrow sea-route when night navigation, can search and illuminate the obstacle on the surface.

# **Products characteristic**

- 1. The light body adopts good quality aluminium alloy, the weight is light, good quality toughened glass lampshade
- 2. Design with two bulbs structure, has rotary switch inside, can change between the bulbs under the electricity.
  - 3. Two semisphere reflector, can adjust the reflect effect between the  $\pm\,5^\circ$  degrees horizontally on.
- 4. Equipped safe vent-valve under the lamp canister, can ensure the air pressure balance in and out the lamp canister.
  - 5. The light can bend for  $\pm 30^{\circ}$  degrees, adjust  $\pm 180^{\circ}$  degrees horizontally.
  - 6. Parallel light-beam ,far illumination distance.

#### Adopt standard

Conform to GRADE ENTRY NORMS FOR STEEL SHIPS

Conform to SUEZ CANAL NAVIGATION RULES.

#### 规格 Specification

The state of the s										
	型号 Type	电压 Voltage	功率 Power	灯头 Lamp Holder	光源 Illuminant	光通量LM Iuminous Flux	防护等级 Protection class	电缆外径 Cable outside diameter	重量 Weight	备注 Remark
	TZ5	220V	2000W	Gy16/G38	卤钨灯 Tungsten halogen lamp	53000	IP56	ф 12- ф 14	29kg	
	123		3000W			80000	IP56			